
Referat af generalforsamling  i vejforeningen Bækkelundsvej fredag   17.08.2012
Referent: Kurt Andersen
1. Dirigent: Valdemar
2. Beretning: Bodil:

Der er nu kun ganske få som mangler at få lavet kloak.
Man må sikre sig, at entreprenøren har sendt tegningerne ind til kommunen.
Grusbelægningen er nu i orden. Der er lavet en rende langs vejen så vandet kan blive 
ledt ned i vejbrøndene.
 Der problemer med de nederste brønde som sander til.
Grusbunken ved pumpehuset er til udfyldning af eventuelle huller i vejen, man henter 

selv.
 Ved kraftig nedbør er der problemer med vand i kældrene i  husene længst nede ad 

vejen.
Der arbejdes med problemet, men løsningen kan trække ud.
Bestyrelsen holder møde med repræsentanter fra hospitalet efter behov.
Her aftales f.eks. ordning med snerydning, beskæring af træer og  vedligeholdelse af 

vejen.
3. Regnskab: Birgit

Regnskabet kan ses på link, som er vedkæftet dagsordenen.
Regnskabet blev godkendt 

4. valg til bestyrelsen
Birthe Mølhave og Birthe Rasmussen blev valgt til bestyrelsen
Valdemar valgt som suppleant

5. Kontingent
Det blev bestemt, at kontingentet for 2013 er: 250 kr.

6. Forslag
Der var ingen forslag indkommet til generalforsamlingen

7. Eventuelt
Det henstilles, at vejens  beboere  ikke smider haveaffald  på Psykiatrisk hospitals 
grund.
Der er problemer med oversigtsforholdene ved udkørsel  fra stikvejene og ved 
udkørsel  fra Bækkelundsvej  til Skovagervej.
Fremtiden for hospitalet:  Bygningerne er fredet men ikke parken. Der kommer en 

lokalplan,
Vi må være opmærksomme på, hvad der skal ske med parken.
Der skal være en nabohøring. Vi har vej ret  og dermed indflydelse på, om der  må 
bygges langs vejen.


